
 



 
 
 
 
 
 
 
 
  
  
 

 

İDARİ VE MALİ   İŞLER DAİRE 
BAŞKANLIĞI 
DANIŞMA KURULU RAPORU-2 

 
 
 
 

 
 
 
Bartın Üniversitesi İdari ve Mali İşler Daire Başkanlığı   

www.bartin.edu.tr Bartın, 2023 



 
 

              TOPLANTI VE GÜNDEM 
Gündem 
24.11.2023 tarihli danışma kurulu toplantısına ait  
gündem                  maddeleri aşağıdaki gibidir; 
1.Madde: Sıfır Atık değerlendirilmesinde Üniversitemiz  

bütçesine nasıl katkı sağlanacağı,  
2.Madde: Dilek ve Temenniler. 

 
 
 



 Daire Başkanlığımızın iç ve dış paydaşlarından oluşan 2023 yılının 2. 
Danışma Kurulu toplantısı 24/11/2023 tarihinde gerçekleştirildi. 

• Toplantıya iç paydaşlarımızdan Dr. Öğr. Üyesi Kadir KAYAHAN, Bilgi 
İşlem Daire Başkanlığı adına Şube Müdürü Ünal FARSAK, Yapı işleri 
ve Teknik Daire Başkanlığı adına Şube Müdürü Hikmet YAZICI, Sağlık, 
Kültür ve Spor Daire Başkanlığı adına Kadem BİÇER, Genel 
Sekreterlik adına Şube Müdürü Halil KIR, Başkanlığımızdan Şube 
Müdürleri Mustafa DEMİR, Fatma TUTSAK ve Emre ÇINAR ile Şef 
Mustafa Fatih YAŞAR dış paydaşlarımızdan ise Zonguldak Bülent 
Ecevit Üniversitesi İdari ve Mali işler Daire Başkanlığını temsilen 
Daire Başkanı Şaziye KAYALI ve Düzce Üniversitesi İdari ve Mali işler 
Daire Başkanlığını temsilen Daire Başkanı Mehmet AYGAN, Karabük 
Üniversitesini temsilen İdari ve Mali İşler Daire Başkanı Nami ARI   ve 
Bartın Belediyesi adına Çevre Mühendisi Şeyma YAZICI katılım 
sağladı. Toplantıya yeterli çoğunluk sağlandığından gündem 
maddelerine geçildi. 



 
Gündem maddesine ilişkin olarak Daire Başkanımız Yavuz ÇOMARLI,  
Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığının 08.06.2022 tarihli ve 
3846941 sayılı yazısında Sıfır Atık Belgesi alan üniversitelerin 
biriktirdikleri atıkları Bakanlıktan geçici faaliyet belgesi/çevre lisansı almış 
atık işleme tesisine teslim ederek kuruma ekonomik kaynak 
sağlanabileceğine ilişkin yazısından sonra, 
2022 yılında Üniversitemizde çıkan sıfır atıkların değerlendirilmesinde 
Üniversitemiz bütçesine katkı sağlamak amacıyla 2886 Sayılı Devlet İhale 
Kanununa göre bir yıl boyunca atıkları toplamak için İhale yapmak üzere 
çalışma başlattığını Şartname ve Sözleşmelerin hazırlandığını bu konuda 
faaliyet gösteren firmaları görüşme yapmak üzere davet edildiğini ancak 
geri dönüşlerin olmadığı Bartın ve çevre illerdeki firmalarında kar/zarar 
ilişkisinde fayda sağlamadığından ilgi göstermediği bilgisini verdi. 
 
 



 
Ancak yıllık atık toplama yerine Üniversitemizde başlayan Arşiv 
hizmetleri kapsamında 2024 yılı şubat ayına kadar birimlerdeki 
arşive kaldırılan dosya ve evrakların imhasına karar verilenlerin 
sayısının çok olması durumunda toptan satışına firmaların talep 
edebileceği bilgisini verdi. 
 
Diğer çevre üniversitelerde söz konusu uygulamaları sordu. 
Zonguldak Bülent Ecevit Üniversitesi İdari ve Mali işler Daire 
Başkanlığını temsilen Daire Başkanı Şaziye KAYALI üniversitelerinin 
söz konusu atık ihalesini yıllık sözleşme yapılarak aylık belli 
dönemlerde toplanıldığı ancak bir takım sorunların olduğu Bartın 
Üniversitesinin toplanan atık miktarının fazla olması durumunda 
katılımını sağlanabileceği bilgisini verdi, 
 
 



 
 
Bartın Belediyesini temsilen katılan Çevre Mühendisi Şeyma YAZICI 
Belediye olarak Üniversiteye her türlü katkıyı sağlamaya hazır 
olduklarını bildirdi. Karabük Üniversitesini temsilen katılan İdari ve 
Mali İşler Daire Başkanı Nami ARI  Bey’ de atıkların parça parça 
olarak değil de toplu bir şekilde satılmasının Başkanımızın önerisinin 
daha mantıklı olacağını belirtti. 
 
Şube Müdürü Halil KIR Üniversitemizden çıkacak atık miktarının 
tahmini 20 ton olarak öngörüldüğünü söyledi. 
Sıfır Atıkların satışı konusunda en büyük handikabın bölgesel olarak 
firmaların azlığı ve firmaların atıkların kârlılık açısından bir getirisi 
olmayacağı gerekçesiyle, teklif vermemeleri olarak, danışma kurulu 
üyelerince sıkça dile getirildi. 
 



 
 
 

                                      KARARLAR, DİLEK VE TEMENNİLER 
 

• Yapılan açıklamalar neticesinde 2024 yılında Üniversitemiz 
atıkların 2886 Sayılı Devlet İhale Kanununa göre sıfır atıkların 
miktarlarına göre toptan satışı konusunda gerekli hazırlıkların 
yapılması kararı alındı.


 Başkanımız Yavuz ÇOMARLI Kurul üyelerine başka görüş ve 
önerilerinin olup olmadığı soruldu. 

 Herhangi  bir görüş ve öneri bildiren olmadı.
 İyi niyet ve temennilerle toplantı sona erdi.
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